
序号 产品 产品系列 产品特点 产品型号 产品图片

1
汽车窗膜

Automotive 
Window Film

LNF 系列-纯纳米陶瓷膜
（最高参数）

Top Grade Pure Nano 
Ceramic  Film

1.具备卓越的光学清晰度，提供无失真的视野
Excellent optical clarity, providing a distortion-free view.

2.阻隔 99% 以上的有害紫外线，保护您的肌肤并防止内饰褪色
Blocks over 99% of harmful UV rays, protecting your skin and preventing interior 
fading.

3.极高的隔热性能，能显著降低车内温度，提升驾驶舒适性
Extremely high heat insulation performance, significantly reducing interior 
temperature and improving driving comfort.

4.与传统金属膜不同，它不含任何金属成分，确保绝无信号干扰，且永不褪色
Unlike traditional metallic films, it contains no metal components, ensuring no signal 
interference and never fading.

5. 薄膜能在玻璃破碎时将其粘附在一起，提供多一层的安全防护
Our films can bond glass together in the event of breakage, providing an extra layer of 
safety protection.

LNF 75

LNF 65

LNF 50

LNF 40

LNF 25

LNF 15

LNM 系列-纳米陶瓷金属
膜

Metallic Nano Ceramic 
Film

1.采用纳米陶瓷与金属复合技术，在保证极高清晰度的同时，提供卓越的隔热性能
Utilizes nano ceramic and metal composite technology to provide excellent heat 
insulation while ensuring extremely high clarity.

2.能大幅阻隔太阳热量，营造清凉舒适的车内空间
Significantly blocks solar heat, creating a cool and comfortable interior space.

3.具备强大的紫外线防护能力，有效保护车内饰品并关爱驾乘者肌肤
Our films also has strong UV protection capabilities, effectively protecting interior 
materials and caring for the skin of drivers and passengers.

4.独特的高外反光特性，不仅提升了车辆的私密性与时尚质感，更增强了日间行车安全
Unique high external reflectivity not only enhances vehicle privacy and a stylish look 
but also improves daytime driving safety.

5能在意外发生时提供额外的安全防护，防止玻璃飞溅
Provides additional safety protection in the event of an accident, preventing glass 
shards from flying.

LNM 65

LNM 15

LNM 25

LNM 35

LNM 08

LNM 5080

LNM 3570

LNM 2080

LNG 系列-光固化纳米陶
瓷膜

Light Curing Nano 
Ceramic Film

1.具备出色的紫外线防护能力，能有效阻隔99%以上有害紫外线，保护车内内饰历久如新，同
时呵护驾乘者肌肤健康
Possesses excellent UV protection, effectively blocking over 99% of harmful UV rays, 
keeping the car interior looking new for years while protecting the skin health of 
passengers.

2. 运用特殊工艺，确保永不褪色，长久保持清澈透亮
Utilizes a special process to ensure it never fades, maintaining its clear and bright color 
for a long time.

3 其隔热性能同样出众，能显著阻隔太阳热量，提升驾驶舒适度并降低空调能耗
Its heat insulation performance is equally outstanding, significantly blocking solar heat, 
improving driving comfort and reducing air conditioning energy consumption.

4.提供了极具竞争力的高性价比解决方案，是注重实用价值客户的理想之选
Offers a highly competitive, cost-effective solution, making it an ideal choice for 
customers who value practicality.

LNG 7590

LNG 7090

LNG 8080

LNG 5080

LNG 1580



1
汽车窗膜

Automotive 
Window Film

LNG 系列-光固化纳米陶
瓷膜

Light Curing Nano 
Ceramic Film

1.具备出色的紫外线防护能力，能有效阻隔99%以上有害紫外线，保护车内内饰历久如新，同
时呵护驾乘者肌肤健康
Possesses excellent UV protection, effectively blocking over 99% of harmful UV rays, 
keeping the car interior looking new for years while protecting the skin health of 
passengers.

2. 运用特殊工艺，确保永不褪色，长久保持清澈透亮
Utilizes a special process to ensure it never fades, maintaining its clear and bright color 
for a long time.

3 其隔热性能同样出众，能显著阻隔太阳热量，提升驾驶舒适度并降低空调能耗
Its heat insulation performance is equally outstanding, significantly blocking solar heat, 
improving driving comfort and reducing air conditioning energy consumption.

4.提供了极具竞争力的高性价比解决方案，是注重实用价值客户的理想之选
Offers a highly competitive, cost-effective solution, making it an ideal choice for 
customers who value practicality.

LNG 3065

LNG 8060

LNG 75Y60

LNG 8540

LNG 7540

LNG 4055

LND 系列-纳米陶瓷加染
色膜

Nano Ceramic With 
Dyed Film

1.在实现高效隔热的同时，能有效阻隔紫外线，保护车内饰品并守护驾乘者肌肤
While achieving high-efficiency heat insulation, it effectively blocks ultraviolet rays, 
protecting car interior materials and safeguarding the skin of drivers and passengers.

2.能在玻璃破碎时提供额外的安全防护，有效防止玻璃飞溅
Provides additional safety protection in the event of glass breakage, effectively 
preventing glass shards from flying.

3.以极具竞争力的经济价格，为您带来持久可靠的综合价值
Offering lasting and reliable comprehensive value at a highly competitive price.

LND 0590

LND 0895

LND 1590

LND 2060

LND 2590

LND 3590

LND 4065

NDF 系列-纳米陶瓷加染
色膜（高参数）

Top Parameter Nano 
Ceramic With Dyed 

Film

NDF 05

NDF 10

NDF 15

NDF 20

NDF 35

LDD/LD 系列-染色膜
Dyed PET Film

1.能有效提升车窗私密性，并具备基础隔热与防紫外线功能
Effectively enhances car window privacy and provides basic heat insulation and UV 
protection.

2.作为市场主流的经济型选择，这款产品在实现防溅、隔热与隐私保护等核心功能的同时，为
您提供极具竞争力的经济价格，是务实消费者的理想选择
As a mainstream economical choice, this product offers core functions such as splash 
protection, heat insulation, and privacy protection at a highly competitive price, 
making it an ideal choice for pragmatic consumers.

LD 75

LD 50



1
汽车窗膜

Automotive 
Window Film

LDD/LD 系列-染色膜
Dyed PET Film

1.能有效提升车窗私密性，并具备基础隔热与防紫外线功能
Effectively enhances car window privacy and provides basic heat insulation and UV 
protection.

2.作为市场主流的经济型选择，这款产品在实现防溅、隔热与隐私保护等核心功能的同时，为
您提供极具竞争力的经济价格，是务实消费者的理想选择
As a mainstream economical choice, this product offers core functions such as splash 
protection, heat insulation, and privacy protection at a highly competitive price, 
making it an ideal choice for pragmatic consumers.

LD 35

LD 15

LD 05

LDD 70

LDD 50

LDD 35

LDD 15

LDD 10

LDD 05

LUV 系列-美肤膜 （UV 
99.9%）

Top Grade Nano 
Ceramic Film

1.具备99.9%极致紫外线阻隔率，不仅能有效防止内饰老化，更能为驾乘者提供如同随时涂抹
高倍防晒霜的顶级护肤效果，贴心守护您与家人的肌肤健康
Boasting a 99.9% UV blocking rate, it not only effectively prevents interior aging but 
also provides passengers with top-tier skincare benefits, similar to applying high-SPF 
sunscreen, thoughtfully protecting the skin health of you and your family.

2.拥有卓越的光学清晰度，确保视野始终真实自然，大幅提升行车安全
Exceptional optical clarity ensures a consistently true and natural view, significantly 
improving driving safety.

3.结合其强大的隔热性能，能显著降低车内温度，让每一次出行都成为清凉舒适的享受
Combined with its powerful heat insulation properties, it significantly reduces interior 
temperature, making every journey a cool and comfortable experience.

LUV 80

LUV 75

LUV 30

LUV 20

LUV 15

LUV 10

2

TPU 汽车漆面保护
膜 （车衣膜）

TPU Paint 
Protection Film 

（PPF）

LQ系列-亲水涂层车衣膜 
（亮面）

Hydrophilic Coating 
PPF （Glossy）

1.其表面具有荷叶效应，遇水后能迅速铺展形成水膜，极大减少水渍残留
Its surface exhibits a lotus leaf effect, quickly spreading to form a water film upon 
contact with water, significantly reducing water residue.

2.具有卓越的自洁特性，日常灰尘污物仅用清水冲洗即可轻松恢复光洁，显著降低洗车频率与
维护成本
It has excellent self-cleaning properties; everyday dust and dirt can be easily restored 
to a clean shine with just water, significantly reducing car wash frequency and 
maintenance costs.

3.有效抵抗油污与虫尸附着，长久保持车身亮丽如新，让爱车养护省心省力
It effectively resists the adhesion of oil stains and insect remains, keeping the car body 
looking brand new for a long time, making car maintenance worry-free and effortless.

LQ65

LQ75

LQ85
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TPU 汽车漆面保护
膜 （车衣膜）

TPU Paint 
Protection Film 

（PPF）

LS系列-疏水涂层车衣膜
（亮面）

Hydrophobic Coating 
PPF （Glossy）

1.其表面具有强劲的疏水效应，雨水接触后迅速凝结成珠并滚落，同时能带走表面浮尘
Its surface has a strong hydrophobic effect; rainwater quickly beads up and rolls off 
upon contact, while also carrying away surface dust.

2.自带的高效自洁特性可大幅减少洗车频次，轻松维持车身洁净
Its highly efficient self-cleaning properties significantly reduce the frequency of car 
washes, easily maintaining a clean vehicle.

3.具有优异的抗污能力，能有效抵御水渍、树胶等常见污渍渗透
It has excellent stain resistance, effectively preventing the penetration of common 
stains such as water stains and tree sap.

LS65

LS75

LS85

YD系列-高端疏水涂层车
衣膜（亮面）

Premium Hydrophobic 
Coating PPF（Glossy）

1.其表面具备超强疏水性能，水珠接触瞬间快速滚落，并高效带走表面污染物
Its surface possesses superior hydrophobic properties; water droplets roll off instantly 
upon contact, effectively carrying away surface contaminants.

2.融合分子自修复技术的涂层可修复细微划痕，持久维持完美疏水效果
The coating, incorporating molecular self-healing technology, can repair minor 
scratches and maintain perfect hydrophobicity for a long time.

3.特有的抗化学腐蚀涂层能有效抵御酸雨、鸟粪、树胶等腐蚀性物质侵害
Its unique anti-chemical corrosion coating effectively resists damage from acid rain, 
bird droppings, tree sap, and other corrosive substances.

4. 通过抗污抗黄变技术，能有效抵御紫外线照射及化学品侵蚀，杜绝变黄老化现象
Utilizes anti-fouling and anti-yellowing technology to effectively resist UV radiation 
and chemical corrosion, preventing yellowing and aging.

YD65

YD75

YD85

YD95

YF系列-哑光车衣膜
Matte PPF

1.将高亮漆面转化为细腻温润的哑光质感，瞬间提升整车高级定制格调
Transforms high-gloss paint into a delicate and warm matte finish, instantly elevating 
the overall bespoke style of your vehicle.

2.具备卓越的划痕热自修复能力，日常细微擦痕遇热即可自动复原
Possesses exceptional heat self-healing capabilities; minor everyday scratches 
automatically heal upon heating.

3.在完美保留原厂车漆的同时，更以独特的质感升级体验重新定义汽车美学，让您的爱车在低
调中展现不凡品味
While perfectly preserving the original factory paint, it redefines automotive aesthetics 
with a unique texture upgrade experience, allowing your car to subtly showcase its 
extraordinary taste.

YF75

3
改色膜

Color Wrapping 
Film

TPU 改色膜
TPU Color Wrapping 

Film/Color PPF

1.在实现个性色彩表达的同时，更为原厂车漆提供全时守护，让您的爱车在展现独特风格时毫
无后顾之忧
While allowing for personalized color expression, it also provides all-time protection 
for the original paint, ensuring your car can showcase its unique style without worry.

2.拥有超多时尚色系选择，让爱车焕新如换肤
Offers a wide selection of fashionable colors, giving your car a fresh new look.

3.具备卓越划痕热自修复能力，细微擦痕遇热自动抚平。同时保持出色抗冲击性，有效抵御石
子撞击和日常剐蹭
Possesses excellent scratch self-healing capabilities; minor scratches automatically 
smooth out with heat. It also maintains excellent impact resistance, effectively resisting 
stone impacts and everyday scratches.

/



3
改色膜

Color Wrapping 
Film

PVC 改色膜
PVC Color Wrapping 

Film/Vinyl Wrap

1.膜体采用多层共挤技术，呈现持久鲜艳的色彩表现力与细腻质感
The film utilizes multi-layer co-extrusion technology, delivering long-lasting, vibrant 
color and a delicate texture.

2.具备出色柔韧性，可完美贴合复杂车身曲线
It possesses excellent flexibility, perfectly conforming to complex vehicle body curves.

3.提供哑光、亮光、金属质感等丰富选择，施工后不留残胶，轻松实现个性车身改色
We offers a wide range of finishes, including matte, glossy, and metallic, leaving no 
residue after application, easily achieving personalized vehicle color changes.

4.让您在保护原厂车漆的同时，随心展现独特风格，随时焕新驾乘体验
Allows you to protect your original paint while freely expressing your unique style and 
refreshing your driving experience anytime.

/

4
PDLC 智能调光膜
PDLC Smart Film

PDLC 智能调光膜
PDLC Smart Film

1.通电后，薄膜瞬间呈现高清透明状态，视野无阻；断电后，则立即转换为均匀的雾化态，有
效遮蔽视线，保障内部隐私
Upon power-on, the film instantly becomes high-definition and transparent, providing 
an unobstructed view; 
Upon power-off, it immediately transforms into a uniformly atomized state, effectively 
blocking the view and ensuring interior privacy.

2.极速响应，状态切换仅在毫秒之间
Very fast response; state switching occurs in milliseconds.

3.具备卓越的隔热与紫外线阻隔功能，不仅能提升空间舒适度，还能保护室内物品免受晒伤
Possesses excellent heat insulation and UV blocking functions, not only enhancing 
spatial comfort but also protecting indoor items from sun damage.

4.支持定制，适用多种汽车型号
Customizable and compatible with various car models.

PDLC Smart Film

5
防火脚垫

Fireproof Floor 
Liner

防火脚垫
Fireproof Floor Liner

1.采用V-0级最高阻燃标准的核心材料，当电池包因碰撞发生爆燃时，能像坚固的防火盾牌一样，有效阻
隔火焰冲击，延缓火势蔓延，为驾乘人员争取宝贵的黄金逃生时间
Utilizing core materials meeting the highest V-0 flame retardant standard, it acts like a robust 
fire shield, effectively blocking flame impact and slowing the spread of fire when the battery 
pack explodes due to a collision, buying precious escape time for occupants.

2.独特的“脚垫+车身”协同吸能结构，可抵御高达11.61MPa的拉伸强度。在碰撞发生时，能高效吸收
并分散冲击能量，避免脚垫位移导致的防护失效，全方位守护驾乘安全
The unique "floor mat + vehicle body" synergistic energy-absorbing structure can withstand 
tensile strengths up to 11.61 MPa. In the event of a collision, it efficiently absorbs and disperses 
impact energy, preventing protective failure due to floor mat displacement, providing 
comprehensive protection for passenger safety.

3.360°无缝全包覆设计，杜绝泥水、灰尘渗漏原车地毯，防护面积比半包围脚垫提升60%。内置多层隔音
结构，能有效吸收并阻隔路噪与电机噪音，营造静谧、舒适的奢华驾乘空间
The 360° seamless full-coverage design prevents mud, water, and dust from seeping into the 
original car carpet, increasing the protection area by 60% compared to semi-enclosed floor 
mats. The built-in multi-layer sound insulation structure effectively absorbs and blocks road 
noise and motor noise, creating a quiet, comfortable, and luxurious driving space.

4.采用专属卡扣与魔术贴设计，无需拆卸原车任何部件，不影响车辆OTA升级，完美保留您爱车的原厂状
态与价值
Employing a dedicated clip and Velcro design, it requires no disassembly of any original vehicle 
parts, does not affect OTA upgrades, and perfectly preserves your car's original factory 
condition and value.

Fireproof Floor Liner


